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Arbejdsmarkedsudvalget

Til:

Dato:

Omtrykt

Beskæftigelsesministeren

6. april 2011

9. maj 2011 (Samrådsspørgsmålet er taget tilbage)

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

AMU alm. del

Samrådsspørgsmål BK

Ministeren bedes redegøre for, i lyset af at prisstigningerne på kurser i AMU-

regi ikke er steget med de af regeringen fremlagte tal, om ministeren vil tage 

initiativ til at fjerne prisloftet på erhvervsrettede AMU-kurser og dermed give 

flere mulighed for den opkvalificering, der for mange er nødvendig for at få en 

fast fod på arbejdsmarkedet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

På udvalgets vegne

Helle Sjelle

formand
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